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Edin Dzeko udzielił wywiadu gazecie Gazzetta dello Sport, w którym

powrócił do tematu Romy, trochę o transferze i swoich relacjach z Jose

Mourinho. Oto fragment jego słów:

Mogłeś grać w biało-czarnej koszuli... Dlaczego umowa upadła?

Roma jako pierwsza rozmawiała i porozumiała się z Juventusem, ja nawet nie

wiedziałem o negocjacjach, dopiero później pojawiłem się na scenie. Ja nawet nie

wiedziałem o umowie, zaangażowałem się dopiero później.

Co utkwiło Ci w pamięci po tym, jak otrzymałeś opaskę kapitańską w

Romie?

Wiele rzeczy mi się nie podobało, wiele osób mnie rozczarowało. Wolę myśleć o

sześciu wspaniałych latach, które tam spędziłem.

Ale bez trofeum.

Chciałbym coś wygrać, szczególnie w drugim roku mieliśmy bardzo silny zespół, ale

trudno jest odnieść sukces, jeśli za każdym razem sprzedaje się najważniejszych

zawodników... Teraz przyszedłem do Interu właśnie po to, by wypełnić tę lukę, chcę

dać swój wkład w wygrywanie. Gdyby Inter zachował Conte, Lukaku i tych samych

piłkarzy co rok temu, ponowne zdobycie Scudetto nie byłoby przesądzone.

Czy chciałbyś być trenowany przez Mourinho?

Właściwie to trenował mnie przez miesiąc. Powiem wam prawdę: podobało mi się.

Mourinho to Mourinho, zawsze. Jest taki sam prywatnie, jak i publicznie. Z nim jest

wszystko: wie, jak żartować i jak się złościć. To były bardzo dobre sesje treningowe,

a drużyna dobrze się bawiła.

Opowiedz nam o rozmowie z Interem.

Wiesz, kto do mnie dzwonił? Kolarov. To właśnie on powiedział mi, że Inter jest

zainteresowany, że istnieje możliwość transferu. "Chcą cię tutaj, chodź". I oto

jestem.

Czy Inzaghi ma coś z Mou?

Mou zaczyna od obronyi i potem rozwija swoją grę, Inzaghi lubi bardziej grę

ofensywną.

Inzaghiego poznałeś jako przeciwnika w derbach: czy  jest taki, jakiego

oczekiwałeś?

Spodziewałem się, że będzie dokładnie taki jaki jest. Nawet w sposobie, w jaki
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gramy, bo uderzyła mnie jakość Lazio. Od razu pomyślałem: "Jeśli zagramy tak

samo tutaj, to będę się świetnie bawił".

Masz już 6 (przed meczem z Juve) bramek w lidze, w zeszłym roku miałeś 7

na koniec: co się zmieniło?

Nie dałem najlepszej wersji siebie. Ale było też wiele czynników zewnętrznych, które

miały na mnie wpływ.
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